
 Referat af skolebestyrelsesmøde:  
 

Tirsdag den 21. november 2023 kl. 17.00 – 19.00  

Udsendt af: 
 
Ordstyrer: 
 
Referent: 

Christina Zehler 
 
Charlotte E. Kamp 

Tobias H. Kulmbach 

Søgårdsskolen den 12. december 2023 

Indkaldes:  Charlotte Esmeralda Kamp, Mikkel Hansen, Christina Peets Gottliebsen, Kasper Tjørntved 
Davidsen, Poul Phillip Bendixen Møller, Thomas Bigum, Bo Boisen, Frank Hugsted, Kim 
Helweg-Møller, Michael Holze Zimmermann, Karoline Sem Nilsen, Tobias Haahr Kulmbach, Jan 
Forsing 

Afbud:  

 

 
 Nr. 

 
 Dagsorden 

  
Bilag/Indstillinger 

Referat 

 
23/24-15 

  

 
Godkendelser: 
 
- Referat af mødet 5.9.2023 
samt 24.10.2023 
 
(Referatet er tidligere 
fremsendt) 
 

 
 

5. september: Rettelse som er eftersendt.  

Indsæt rettelse som er eftersendt. 

Referatet er godkendt. 

24. oktober: Referat er godkendt. 

 

 
23/24-16 

 
 

 
Meddelelser: 

• Formand (CK) 

• Medarbejdere 
(FH/KHM) 

• Ledelse (MHZ) 

  

Formand v. Charlotte Kamp: 

Skolechef har fremsendt efterspørgsel om 

deltagelse i fremtidens skole. 

Har meddelt, at det ikke er relevant for os 

som specialskole. 

Der bliver lavet om på formatet for 

formandsmøder på tværs af skolerne. 

 
Medarbejdere v. Kim Helweg-Møller 

Overordnet set fungerer meget godt. 

Henvendelser omkring antallet af mange 

unge pædagogmedhjælpere. 

 

Ledelse v. Michael Holze Zimmermann 

Der afholdes 

pædagogmedhjælperuddannelse, som vi 

har haft flere igennem. 

Der har ligeledes været introforløb 

omkring nye medarbejdere. 

Vi er i øjeblikket optaget af arbejdsmiljø. 

Skolen er pt. ramt af højt sygefravær, både 

fysiologiske og desværre også 



arbejdsrelaterede.  

Dialog med HR er påbegyndt med henblik 

på at nedbringe fravær. 

Rengøringsudbud. Intet nyt. Forventning 

om aftale i januar. 

Nyt vedr. Elevator: Forventningen er at 

der over sommerferien bliver udskiftet 

elevator. Entreprisen forventes at vare 10 

uger. 

Af øvrige initiativer har vi sat fokus på 

skolens seksualpolitik, som genbesøges og 

fornyes af et nedsat udvalg, der vil 

herudover blive kompetenceudviklet 2 

medarbejdere til seksualvejledere over de 

kommende år. 

IT-strategi: Forventer den er i mål før 

vinterferien.  

Viceskoleleder: Ansættelsessamtaler i 

morgen onsdag d. 22. november. 

Udmelding derefter. 

 

 

23/24-17 

 

Temadrøftelse: 
Kommunikation 

• Tilbagemelding fra 
arbejdsgruppen (se 
vedlagte bilag) 

• Kommende 
indsatser 

 

  

Tilbagemelding fra arbejdsgruppe 

Tobias fremlagde 

kommunikationsoverblik. Se bilag 

Forventer at have tilbagemelding med 

færdigt produkt i januar til 

skolebestyrelsesmøde 

Kommende indsatser: 

Charlotte: Vi har haft forskellige temaer i 

det forgangne år hvoraf kommunikation 

var en af dem.  

Salgskanaler (SoMe) var en anden, som 

vurderes ikke at have relevans for 

nuværende. 

Ideer til temamøder: 

Seksualpolitik – forældrevinkel 

Kommunikation – den gode tone 

 

 
23/24-18 

 
Eventuelt 
- Herunder ønsker om 
punkter til ny dagsorden 
 
 

 
 

 

 


